
Referat – Afd. 4 bestyrelsesmøde 22.08.2024. 

1. Afdelingsmøde 

2. Evt. 

 

1. Hele mødet handlede i store træk om afdelingsmødet. 

Det er aftalt med Dennis, teknisk chef, at han gennemgår henlæggelsesproblematikken. 

I den forbindelse anbefaler afd. best., at vi vedtager det af administrationen, fremsendte forslag om 

lånoptagning til fortsat indvendig renovering af lejemål, der fraflyttes.  

Vagn laver beretning. Den vil i store træk lyde som i 2023. 

Dennis vil blive varskoet om andre spørgsmål, der trænger sig på. Der kan også stilles spørgsmål til 

områdelederen. 

Vagn bestiller smørrebrød og handler ind med Egon. 

 

2. Under punktet oplystes at udskiftning af hegn mellem rækkehusene er nødvendigt vedligehold. 

 

Referent, 

Vagn. 


